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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

2020-11-19

Tid: 12:00
Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Emelie ”Bemelie” Björkman
Vice Ordförande Sofia Reiner

Kassör David Winroth
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig Albert Vesterlund
Ordförande DP Isabella Tepp
Ordförande F6 Ludwig Gustavsson

Ordförande FnollK Carl Strandby
Ordförande SNF Oliver Thim
Ordförande Foc Gustav Hallberg

§1 Mötets öppnande Emelie Björkman öppnar mötet kl. 12:02!

§2 Val av justerare Ludwig Gustavsson väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Bemelie har planerat lite inför teambuildingen och SaFT, varit på teknologs-
tyrelseworkshop och haft möte med FIF om Julies satsning. Hon har också
skapat ett formulär för satsningen.
Sofia har haft möte med miljögruppen. Det har inte varit så mycket att göra
utöver det.
David har inte heller gjort jättemycket. Han har betalat några fakturor, varit
på FIF-mötet och fått inventarielistor av kommittéerna. Han ska fakturera
Weidow 67 000 kr för flippret och Gameboys spel.
Joseph har inte gjort någonting.
Sjemelie har varit på miljömöte, Jäm-möte och teknologstyrelseworkshop. Hon
har också pratat med FinForm om olämpligheter i deras senaste nummer samt
börjat sammanställa svaren från den psykosociala delen av SNF:s enkät.
Albert var även han på teknologstyresleworkshop och FIF-mötet. Han har också
rensat sektionsmötesdatabasen så att den inte ska bli full och börjat skriva
ihop ett underlag för kommunikationspolicyn och GDPR för att kunna skapa
en presentation för sektionsaktiva om det.

§4.2 DP DP har inte gjort så mycket. De har snackat lite om möjliga onlinearr. Isabella
har gjort en presentation om sig själv inför lördagens teambuilding istället för
att plugga.

§4.3 F6 Ludwig har bara spånat arridéer och haft tredygnslabb.

§4.4 FnollK Carl har också haft tredygnslabb. Aspningen tuffar på, och på lördag blir det
en digital OP.
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§4.5 SNF SNF har börjat kolla på enkätsvaren. De har pratat lite om att ha ett öppet
lunchmöte nästa vecka där studenter kan komma och prata med dem om studier
eller annat, alternativt plugga och hänga. Allt är lite oklart än så länge. De
hade möte med Weidow i måndags angående den nya programplanen för F2.
De verkar ha tagit åt sig lite av de synpunkter SNF gav om det förra förslaget.
Det nya förslaget ska presenteras för programrådet och institutionen ganska
snart.

§4.6 Foc Foc har inte gjort så mycket.

§5 Inforunda

§5.1 FUM Bemelie har varit på FUM. Det var inte så jätteintressant tycker hon, utan allt
gick som förväntat. En motion var uppe om att bygga om Vera Sandberg till
ett riktigt industrikök, främst för kårkommittéernas skull. Den gick inte genom,
bland annat då man inte kan bygga industrikök på tredje våningen, men också
för att man vill uppmuntra kårkommittéerna att köpa mat via ChSRAB. TBK
blev en kårkommitté istället för en kårförening till slut.

§5.2 FIF-mötet FIF:s största problem kring Julies satsning är att de inte har någonstans att
förvara sportutrustning. Det diskuterades om sektionen kan hyra en skrubb
någonstans. Det är PA-möte nästa vecka för utbildningsområdet med fokus på
lokaler bland annat. Sofia ska gå, och kan se om det finns skrubbmöjligheter
då.

§5.3 Miljögruppen Sjemelie, Sofia och David har kollat på miljöpolicyn som antogs förra året och
hur den kan förbättras.
Sofia har varit i kontakt med KfKb om deras policy om att deras arr ska vara
vegetariska. De berättade att det beslutet inte gick genom deras styre, utan
lades fram på ett sektionsmöte som en motion vilket ledde till en stor debatt.
Skulle vi vilja göra samma sak vore det nog smidigare att undersöka hur folk
ställer sig till det i förväg, kanske genom att skicka ut en enkät och ha möte med
kommittéerna om det. Sofia har också undersökt vilka sorters engångsartiklar
är minst omiljövänliga.
Sjemelie har kollat på sopsorteringen på Focus. I nuläget slängs majoriteten
av allt skräp bara i leifarna som i sin tur töms i brännbart. Hon har mätt lite
och kommit fram till att man skulle få plats med en större sopsorteringsstation
under anslagstavlan. Där skulle den, utöver att vara större, stå mer centralt
och förhoppningsvis kunna ersätta leifarna. Sjemelie och Tord ska kolla på det
under arbetsmiljöronden.
Sjemelie har också pratat med Felix, som var med och tog fram miljöpolicyn,
om den. Han sa något om att tanken inte är att man ska ändra i den. Joseph
gissar att han menar att den inte är tänkt att vara en handlingsplan, utan mer
ett åsiktsdokument, men han och David ska kolla med Felix vad han menar.

§5.4 Övrigt Bemelie påpekar att det är hög tid att skriva motioner/propositioner och för-
ankra dem med Styret om man vill få något till sektionsmötet. Hon har själv
funderat på allt kring representanter för mastermottagning; K och KfKb vill
ha en gemensam struktur för hur de väljs men det är lite oenigheter om hur
många representanter man borde ha. Mastermottagning står på agendan för
PA-mötet, så Sofia återkommer med vad som sägs där.
Sofia har skrivit och frågat om hur det går med SUS-utbildningen men har inte
fått svar.

§6 Riktade satsningar Bemelie inleder diskussionen med att påpeka att Julie inte gav lika hårda kri-
terier för sin satsning som Weidow, men att hon var för hälsa och motion. De
förslag Julie hade själv handlade framför allt om utrustning man kan låna och
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använda utomhus. Bemelie säger att FIF:s idéer sammanlagt kommer upp i
4 000–5 000 kr, och att bidraget till F-spexet som det var tal om handlar om
ungefär 20 000 kr.
Bemelie skärmdelar enkätsvaren. Bland de mer populära förslagen finns arkad-
spel, ny stereoanläggning, grill och utekök. Någon föreslog pingisbord, men det
finns det inte riktigt plats för på Focus. Bemelie har mailat MC2:s viceprefekt
och frågat vart pingisbordet de hade har tagit vägen, men hon har inte fått
något svar än.
Oliver föreslår nya bestick, koppar, och liknande. Han tänker att det inte kostar
så mycket men får köket att kännas fräschare. Han säger också, angående ett
förslag från enkäten om kurslitteratur till studenterna, att det har funnits några
kursböcker på Focus som man kan kolla i förr. SNF har diskuterat om det vore
värdefullt att köpa in kursböcker man som student inte köper själv, men som
ändå kan vara bra att ha, till sektionen.

§7 Övriga frågor

§7.1 Ny flipperskärm Skärmen till Theatre of Magic är trasig, vilket försämrar spelupplevelsen och
gör underhållsarbetet svårare för Foc då de inte kan se vissa felkoder. Gustav
undrar om de borde äska för en ny genom Styret eller sektionsmötet. David
och Bemelie tycker Styret.

§7.2 Julen nalkas Albert påpekar att vi borde skicka julkort. I hans överlämning står det att det
borde göras i tid, så det är nog dags. Han tänker att vi kan ta ett screenshot
på Zoom under lördagens teambuilding.

§7.3 Aspar på styretmöte Carl har kommit på att komittéerna ofta har med ordförandeaspar på styret-
möten och undrar om han borde göra det. Bemelie tycker det vore bra, och
Carl säger att han kan ta med sig dem nästa vecka.

§8 Mötets avslutande Emelie Björkman avslutar mötet vid rekordtidiga 12:37!

Emelie Björkman
Ordförande

Joseph Löfving
Sekreterare

Ludwig Gustavsson
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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